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„Miért kell a vámosoknak?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Draskovics Tibor Pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A napokban több kereskedelmi és vendéglátóipari vállalkozás, vezetője panasszal fordult
hozzám. Az elmúlt hónapban az ellenőrzésre jogosult hatóságok látványos aktivitásban
vannak. Ez érthető is, ezért tartja őket az adófizető állampolgárok többsége .
De érthetetlen hogy miért felfegyverzett vámosok ellenőrzik a zárjegyeket a jövedéki
termékeken. Roppant visszatetsző és elrémítő, hogy pisztolytáskával az oldalukon teszik
dolgukat a polcok között és a pultok mögött.
Ez azért is érthetetlen, mert a fegyverhasználatnak rendkívül szigorú szabályai vannak, és úgy
gondolom, hogy egy kisbolt, egy ABC áruház vagy egy kisvendéglő, igazából nem az a
lövöldözésre alkalmas a terep
Arra viszont alkalmas, hogy az ilyen ellenőrzéseket látó vásárlókban,vendégekben, az adott
üzlettel szemben bizalmatlanságot keltsenek!

Tisztelt Miniszter úr!

Érdeklődve várom válaszát, hogy a Vám és Pénzügyőrség munkatársainak a kiskereskedelmi
üzletek ellenőrzése során kötelező-e a fegyverviselet?
Ha kötelező, nem lehetne azt diszkrétebben viselniük, illetve a fenti ellenőrző tevékenységük
során civil ruhában szolgálatot teljesíteniük?

Tisztelettel várom válaszát!

Sitke, 2004 . december 6 .
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